
E-post til Finsbråten 9.8.2012: 

Jeg håper virkelig ikke dette er riktig! 

Innlegg publisert på debattforumet Utenmelk på Facebook: 

"Jeg synes det er så unødvendig mye melk i ting. I dag fant jeg ut at Finsbråten sin skinkestek faktisk 

inneholder laktose. Hva søren er poenget med det? Jeg kan skjønne det når det er nødvendig med 

melk for rett konsistens og sånn, men skinkestek er da bare et kjøttstykke stekt i ovnen!" 

Finsbråtens respons eller mangel på sådan vil publiseres på min hjemmeside www.laktosefritt.no og 

på min Facebook-side  http://www.facebook.com/pages/Laktosefritt/225076147509590  

Hilsen  

Lill Fanny Sæther 

http://www.laktosefritt.no/

